
CGChiru: buna ziua

CGChiru: astept intrebari dvs

Teodora: Buna ziua domnule Chiru.

Teodora: Vreau sa va intreb daca a fost rezolvata problema cu descinderea politiei la
primaria constantenilor

CGChiru: da, partial a fost rezolvat in sensul ca am procedat la depunerea unei plangeri
penale pe numele politistilor

care se fac vinovati in opinia noastra de abuz in serviciu si amenintari, violare de
domiciliu.

Anon9666: buna ziua, domnule Chiru! ma bucur ca aveti timp sa stati de vorba si cu noi.

CGChiru: urmeaza in perioada urmatoare sa asteptam solutia parchetului

Teodora: Ma bucura faptul ca ati ripostat legal! Cu situatia cartierelor ingropate in gunoie
ce facem? Zi de zi vad o

Constanta tot mai gri, este deprimant...

Marina: Ce v-a determinat sa infiintati „Asociaţia nemulţumiţilor de serviciile RADET"?
Ce se va intampla cu aceasta

Asociatie?

CGChiru: Proiectul de cogenerare propus constantenilor vizeaza colectarea gratuita a
gunoiului din municipiu si

transfoirmarea acestuia in vombustibil prin metoda de incinerare, in acest fel obtinandu-
se agent termic

CGChiru: la un pret suportabil de cetateni si electricitate pentru iluminatul domeniului
public al orasului

Viorel: ce aveti de gand sa faceti cu toti cainii care populeaza orasul?

Ade: Cum se procedeaza cu bonurile valorice pentru medicamente?Sunt destinate decat
anumitor pesoane?Au termen

limitat?



CGChiru: problema cainilor comunitari se rezolva in doi pasi, construirea adaposturilor
specifice adapostirii acestor

animale si implicarea societatii civile , ong-uri dar si agentii economici proprietari de
unitati de alimentatie

publica si statiunea Mamaia in pogramul de intretinere si comntrol al inmultirii acestora
prin colecvtarea resturilor

alimentare rezxultate in urma activitatii restaurantelor, acestea urmand a fi folosite pentru
hrana animalelor pe o

perioada de cativa ani pana cand se va diminua natural numarul acestora.

Anon9666: ce ne puteti spune despre proiectul "Constanţa, capitală culturală
europeană"! ? mie imi place foarte mult

ideea si cred ca orasul nostru ar avea toate sansele sa fie capitala europeana

CGChiru: Bonurile valorice pot fi folosite dupa validare atunci cand cetateanul are
nevoie sa-si procure

medicmaentele, fara limita de timp

Corina: Care este povestea acestor bonuri valorice medicale, cum s-a nascut ea?

Ade: Cum pot fi validate bonurile?

Viorel: ce va face sa credeti ca veti reusi sa diminuati pretul gigacaloriei?

Teodora: Domnule Chiru, se tot vehiculeaza prin presa de o triere a celor ce primesc
aceste bonuri valorice. Pe ce

criterii le oferiti... in functie de pensie, de varsta....

catalina: Dle Chiru ati primit o citaţie pentru a va prezenta la Poliţia Municipiului
Constanţa. O veti face?

Daniel: Cum credeti ca veti atrage pensionarii de partea dumneavostra?

Anon1743: Colectarea gratuita a gunoiului nu va creste costurile pentru bugetul
municipiului? Metoda incinerarii nu

este una extrem de poluatoare?



CGChiru: pensionarii si persoanele fara venituri primesc aceste tichete. nu se face
discriminare

CGChiru: Nu, nu va creste costurile bugetului foarte mult, sunt costuri ce pot fi
suportate de bugetul municipalitatii

Anon1743: Le-ati estimat?

CGChiru: Cat despre metoda incinerarii este practicata in toata UE si este sigura din
punct de vedere al protectiei

mediului

Corina: Care este povestea acestor bonuri valorice medicale, cum s-a nascut ea?

CGChiru: In acest sens, ii astept pe inginerii de la AMSA, care sunt specilistii nr 1 in
energie regenerabila pentru a

prezenta proiectul de tranformare a gunoiului menajer in agent termic

Daniel: si cu gigacaloria ce facem? ca ne am saturat sa dam un salariu iarna numai la
intretinere. probabil stiti

foarte bine situatia. eu unu sub 7 mil nu am dat...

CGChiru: pretul gigcaloriei dupa 11 iunie va fi plafonat la 170 de ron pana la
implemtnarea proiectului diferenta va

fi subventionata de municipalitate

Marina: Asta oricine ar ajunge primar?

CGChiru: orice ar ajunge primarul Constantei ar trebui sa aplice acest proiect

Corina: Care este povestea acestor bonuri valorice medicale, cum s-a nascut ea?

CGChiru: pot sa spun cu siguranta ca eu voi aplica aceasta masdura

Marina: Ne-ar prinde bine

Teodora: Atunci eu personal va doresc din tot sufletul sa iesiti primar

Teodora: !!!!

Anon1743: Veti avea sustinerea consiliului local care din cate se pare va fi majoritar PSD
pentru a aplica masurile pe



care vi le propuneti?

Ade: Ce parere aveti despre speculatiile cum ca toate actiunile dumneavostra sunt
ilegale,fara drept sau

autorizatie.De exemplu:oferirea consultatiilor oftalmonogice ,Primaria Constantenilor...

CGChiru: Cu siguranta argumentele de sustinere a proiectelor care vizeaza bunastarea
cetatenilor ma vor ajuta sa obtin

sprijinul consilierilor locai

CGChiru: fie ei si PSD

CGChiru: Activitatea Fundatiei este una inafara campaniei electorale

Daniel: Pe lista de proiecte aveti si reabilitarea cladirilor vechi?

Anon1743: E de inteles dicursul politic, dar concret, in conditiile in care sa presupunem
prin absurd ca veti castiga

alegerile, cum veti colabora cu Radu Mazare in calitate de consilier local?

CGChiru: Sigur, Constanta, capitala europeana include investitii uriase in reabilitarea
patrimoniului arhitectural si

cultural din municipiu si judet

Marina: Cum arata in viziunea dumneavoastra Constanta - capitala europeana? Cu ce veti
atrage atentia oamenilor spre

Constanta?

Ade: Cum raspundeti la acuzatiile privind mita electorala?

Viorel: care sunt punctele in care va ganditi sa investiti pentru a face din Constanta
capitala culturala europeana?

Ade: Acuzatiile adresate dumneavoastra ma refer

CGChiru: Stiu sigur ca Mazare nu mai este interesat nici de primarie, nici de Constanta,
nici de constanteni si

indiferent ce calitate va avea in perioada urmatoare, pana la sfarsitul anului va renunta la
acesta



Anon1743: "Activitatea Fundatiei este una inafara campaniei electorale" - si totusi tot in
cadrul fundatiei ati

demarat proiectul "Primaria Constantenilor", tot prin fundatie va si autointitulati
"Primarul constantenilor". Unde

aveti sediul de campanie? Nu este in sediul fundatiei?

CGChiru: infRASTRUCTURA, reabilitare zona peninsulara, patrimoniu cultural,
soseaua de coasta, drumuri, parcuri,

spital regional, cultura

Viorel: Ce credeti ca il impiedica pe Radu Mazare sa renunte acum la toate calitatile pe
care le poate avea in

primarie?

Teodora: Tocmai pentru ca e atat de "relaxat" si calca " pe bec" ( agresarea batranilor in
fundatie, acuzatii

nefondate...) Ca om, si nu om politic ce mesaj i-ati transmite. Dar nu in ultimul rand din
prisma constanteanului.

Teodora: Domnului primar MaZARE

Anon1743: Toate acestea sunt proiecte ale actualei administratii in diferite faze de
proiectare sau executie. Ce

aduceti original?

CGChiru: Nu, sediul de campanie este la sediul Aliantei pentru Constantei, strada
Lahovari nr 2 A, intamplator in

cladirea din Tomis 30 este sediul Primariei Constantenilor dar si domiciliul meu stabil

CGChiru: DNA-ul.

CGChiru: Sa vina sa vorbim despre Constanta!

Anon1743: Acum 4 ani ati pierdut alegerile la Eforie, oras mult mai mic decat Constanta.
Ce va face sa credeti ca veti

castiga la Constanta?



Anon1743: Sunt constantenii mai naivi si usor de convins?

CGChiru: Constanta, capitala culturala europeana, spargerea monopoului RAJA,
redfucerea pretului la gaze si

gagacaloriei, colectarea gunoiului si tranformarea lui in enrrgie termica sunt proiectele
mele

Anon1743: Spuneti ca militati pentru respectarea legii. Citarea de catre politie este o
procedura legala. Nu

respectati institutiile statului de drept?

CGChiru: NU, din pacate un procent foarte mare din randul constantenilor este
indiferent la reactiile oamenilor

politici, datorita atitudinii de aventurier a actualului sef al administratiei locale

CGChiru: sau este o procedura legala cand nu constituie un abuz, exercitat asupra unui
candidat aflat in campanie

electorala

Anon1743: Unde este abuzul? S-a vazut filmarea: doi agenti v-au inmanat legal o citatie
pentru a va prezenta sa dati o

declaratie in urma unei sesizari. Accesul la justitie este liber, oricine poate face o
sesizare, fie ea fondata sau

nefondata, iar persoana vizata are OBLIGATIA de a se prezenta la organele de politie in
urma citarii, tocmai pentru

lamurirea situatiei.

Anon1743: Cum probati abuzul?

Daniel: @Anon1743 sI "bunicutele"luate din scurt de oamenii legii? ala ce e vals in
strada?

Anon1743: Nu, este pur si simplu o legitimare a unei persoane de catre un agent de
politie. Refuzul de legitimare este

contraventie si poate avea ca si consecinta conducerea la sectia de politie pentru stabilirea
identitatii. De ce crezi

ca purtarea buletinului este obligatorie? Pentru LEGITIMARE!



Anon1504: Domnule Chiru, pe site-ul dumneavoastra spuneti ca veti rezolva problema
locurilor de munca, cum aveti de

gand sa procedati? De exemplu sa ajutati tinerii care termina facultatea?

Daniel: Si presupun ca nu vi se pare nimic suspect in faptul legitimarii numai persoanelor
ce ieseau din fundatie????

Anon1743: Atata timp cat cercetarile vizau aspecte ce tin de distribuirea de tichete
valorice de catre un candidat,

nu.

Teodora: De catre o fundatie umanitare vreti sa spuneti

Anon1743: Cercetarile conduc spre clarificarea unor situatii. Daca nu s-ar cerceta, atunci
ar fi abuz.

Teodora: umanitara, imi cer scuze

Ade: Domnule Chiru,cum raspundeti acuztaiilor cu privire la mita electorala?

Anon1743: Nicio plangere penala/sesizare nu se poate finaliza fara cercetari. Daca politia
nu ar cerceta iar dl

candidat ar ajunge dupa gratii, s-ar spune ca nimeni nu a fost intrebat despre ce se
intampla acolo

CGChiru: Orice legitimare vizeaza o suspiciune generata de o actiune a celui legitimat.
Ce actiune au intreprins acei

oameni? Orice legitimare intr-un spatiu privat se face in baza unui mandat

Anon1743: Agentii fix asta faceau! Puneau intrebari, este treaba si obligatia lor sa faca
asta, ca sa rezolve legal o

plangere. Intotdeauna, inainte de a pune intrebari, un agent de politie isi declina
identitatea si apoi LEGITIMEAZA

persoana intervievata, aspecte care s-au vazut si in filmari.

Anon1743: Nu, dle Chiru, NU orice legitimare vizeaza o suspiciune.

Teodora: Iar in opinia dvs domnul anonim, in fata primariei, legat de afacerile actualului
edil de ce nu se poasteaza



politia? de ce nimeni nu se auto sesizeaza?

Marina: Domnule Chiru, care este primul lucru pe care doriti sa-l rezolvati din toate
problemele existente, daca veti

iesi primar?

Anon1743: Asta nu mai este problema mea. Formulati plangeri, fondate sau nu, si politia
va CERCETA.

Daniel: Bun hai sa lasam politia ca toti stim la mana cui este.

CGChiru: Reorganizarea RADET si reducerea pretului la gigacaorie la jumatate, adica
170 de ron.

Anon1743: Pana la proba contrarie, nu e la mana nimanui.

Anon1743: Exista o procedura privind legitimarea si stabilirea identitatii persoanei, care
prevede:

Anon7804: Care este povestea acestor bonuri valorice medicale, cum s-a nascut ea?

Anon1743: Legitimarea şi stabilirea identităţii unei persoane reprezintă măsuri
poliţieneşti cu caracter preventiv, ce

constă în solicitarea şi verificarea actului de identitate sau a
altor documente de legitimare, pentru a i se cunoaşte datele de stare civilă, cetăţenia,
domiciliul ori reşedinţa.
2. Poliţistul ia măsura legitimării atunci când:
d) persoanele pot da lămuriri în legătură cu fapte sau alte aspecte care prezintă interes
pentru rezolvarea sarcinilor

de serviciu de către poliţişti;
3. În vederea legitimării şi stabilirii identităţii persoanelor, se foloseşte unul din
următoarele procedee:
a) verificarea actelor de identitate ale persoanelor;

Daniel: Bine si cu intrarea pe proprietate privata cum zice legea ca are voie politia sa
intre. Eu stiu ca fara mandat

nu merge

Anon7733: cum raspundeti solicitarii lui mihai petre de a demisiona din functia pe care o
detineti in PDL si



acuzatiilor acestuia?

Daniel: s a schimbat legea ? numai in constanta?

Ade: Aveti de gand sa va prezentati la Politie Municipiului Constanta conform citatie pe
care ati primt-o?

Anon1743: Sediul fundatiei a devenit loc public prin insusi scopul acesteia.

Anon3106: la puscariee

Anon3106: ce n`ar da makidonii sa puna mana pe primarieee...la gunoi

Teodora: anon 3106 roag'o pe maicata sa ti mai arate o data cum e cu cei 7 ani de acasa te
rog. un pic de decenta, si

respect se poate? sau nu stii ce-i aia?

Anon3106: la 6 ani am plecat de acasa

Anon3106: nu stiu

Teodora: In alta ordine de idei, Domnule Chiru cum a fost la pranzul propus de domnul
Mazare?

Teodora: ati onorat invitatia?

Ade: Am crezut ca discutam probleme mult mai importante in interesul tuturor,nu adesam
jigniri

Anon3106: ai crezut prost

Ade: cred ca tu ai inteles gresit scopul acestui interviu

Anon6434: Dle Chiru dar aceste invitatii ale dlui Mazare catre constanteni, nu se mai
considera mita electorala?

Anon1743: Cu politia cum ramane? Respectati o citatie din partea unui organ al statului
sau sunteti aventurier si

asteptati mandatul de aducere?

Anon1743: Ca sa mai faceti putin circ mediatic?

Anon1743: Mandatul de aducere fiind de asemenea o procedura legala



CGChiru: da, am incercat sa particip la pranzul organizat de primar cu sustinatorii
acestuia insa am fost recunoscut

si bodyguarzii mi-au interzis sa particip la aceasta masa

Anon1743: asta sitm 3106, sa trecem mai departe

Anon3106: tot timpul ati fost anti mazare

Anon1743: Nu ne aratati filmarea cu bodyguarzii?

Anon3106: de unde aveti bani de campanieeee

CGChiru: in perioada urmatoare vom arata opiniei publice cum firma de paza a
municipalitatii se ocupa de intimidarea

voluntarilor nostri, procedand la eliminarea afiselor noastre de pe panourile electorale
autorizate

Marina: Domnule Chiru, cum veti rezolva problema lipsei locurilor de munca?

marius: cand o sa avem si noi echipa de fotbal

CGChiru: Campania costa 10% din campania desfasurata de Mazare din banii publici, ai
constantenilor

CGChiru: acest lucru poate fi constat de orice cetatean numarand panourile si afisele
stradale

CGChiru: ale primarului vb subsemnatului , veti constata ca dumnealui are de 90 de ori
mai multe

CGChiru: In programul meu electoral, am introdus realizarea unui stadion modern si
sustinerea echipei locale pentru

obtinerea de performanta in prima liga si cupele europene

Anon1188: Cum aveti de gand sa solutionati problema locurilor de munca/?

Anon1743: Mult noroc va doresc, ca succes nu veti avea din punctul meu de vedere, nu
oferiti nimic concret, doar

discurs, altceva nimic. Oferiti probe la acuzatii, oferiti proiecte adevarate, concrete, cu
calcule, cu surse de



finantare, cu tot ce presupune un proiect, nu doar dorinte de proiecte.

marius: este usor de zis..mai greu de indeplinit

CGChiru: va multumesc pentru intrebari, o zi usoara si nu uitati sa iesiti la vot pe 10
iunie , indiferent de optiunea

dvs!

Anon1743: Cioara de pe gard trebuie sa aiba multa substanta daca vrea sa devina vrabia
din mana.

Teodora: Toate cele bune!!

Ade: Multa bafta va doresc!!!

Anon6434: mult succes dle Chiru

Marina: succes

Anon1188: Sper sa fiti schimbarea pe care ne-o dorim cu totii in acest oras!

Ade: Exista persoane rau intentionate...dupa cum se observa,sunt sigura ca veti fi un bun
primar!

Daniel: Succes! Poate ajungem si noi in randul lumii cu dvs




